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En
verder

m e n s

‘S
inds vijf jaar zit ik in het bestuur 
van de ring Den Haag, en sinds 
twee jaar ben ik voorzitter. Dat 
beschouw ik als een grote eer. 

Bovendien is het zeer leerzaam. Ik waar 
deer het contact met de andere bestuurs
leden en de (kandidaat)notarissen die  
op de vergaderingen komen. Het verbreedt 
je horizon. Je kent je kantoorgenoten,  
je weet hoe die over het vak denken, en  
in deze functie hoor je weer heel andere 
geluiden. Je toetst je eigen opvattingen 
over het vak aan die van anderen, je 
spiegelt je. We hebben het over de grote 
dingen binnen het vak, maar ook over 
zaken op dossierniveau. Met het bestuur 
van de ring hebben wij nu een email
groepje waarin wij collegiaal overleg 
voeren. Dat is van nature ontstaan.  
Leuk en leerzaam.’

ActuAliteiten

‘Net als de andere ringen vergaderen  
we vijf keer per jaar. Wij doen dat in  
het Venduehuis in Den Haag. Meestal 
koppelen we daar een activiteit aan, zoals 
een lezing. Na afloop drinken we een 
borrel in een café in de Oude Molstraat. 
De opkomst wisselt: in januari waren er 
zo’n 85 mensen. Het ringbestuur kan ik 
iedereen aanraden. Wij hebben toevallig 
een vacature; wie belangstelling heeft, 
kan zich bij mij aanmelden. Doordat je  
de ledenraadsstukken bestudeert, ben  
je altijd helemaal op de hoogte van wat  
er speelt en van de actualiteiten binnen 
het vak. Dat wordt vanuit mijn kantoor 
zeer gewaardeerd en ondersteund.’

Verdieping

‘Twaalf jaar geleden ben ik als kandidaat
notaris gaan werken bij De Brauw Black
stone Westbroek. Daar heb ik veel geleerd 
in korte tijd. In 2008 maakte ik de overstap 
naar Westerhuis Notarissen, waar mijn 

vader toen notaris was. We hebben er 
bewust voor gekozen dat mijn vader mij 
niet zou opleiden, maar een andere notaris, 
ChrisJan van Haperen. Dat is heel goed 
gegaan. Sinds mijn vader en ik beiden  
op dit kantoor werkten, is onze relatie 
professioneler en intenser geworden.  
Dat je samenwerkt en elkaars zakelijke 
kant leert kennen, geeft verdieping.’

eigenzinnig

‘Toen mijn vader in januari 2016 vertrok, 
ben ik hem opgevolgd. Wij zijn nu met 
drie notarissen, drie kandidaatnotarissen 
en zo’n vijftien man personeel. Zelf doe  
ik voornamelijk onroerend goed, zowel 
bestaande bouw als nieuwbouw, net als 
ChrisJan van Haperen, die ook personen 
en familierecht doet. Nicole Stigter doet 
vooral ondernemingsrecht. We richten ons 
zowel op bedrijven als op particulieren. 
Als kantoor zijn wij eigenzinnig en zeer 
op de cliënt gericht. Een Gouwenaar gaat 
er prat op dat hij zegt waar het op staat, 
en dat doen wij ook. We winden er geen 
doekjes om. Dat past bij Gouda.’

KernwAArden

‘Binnen de ledenraad heerst een breed 
gedragen besef dat te veel focus op  
de prijs van een akte afbreuk kan doen  
aan de kwaliteit van de dienstverlening. 
Eind vorig jaar was dat aanleiding een 
commissie in het leven te roepen: de 
Commissie Versterking Kernwaarden 
Notariaat. Daarin hebben de ringvoor
zitters van Amsterdam en Rotterdam,  
de secretaris van de ring ZeelandWest
Brabant en ik zitting. We zijn twee keer 
bij elkaar geweest en hebben uitvoerig 
gesproken over de waarde van ons vak. 
Hoewel we op heel verschillende soorten 
kantoren werken, waren we het snel eens 
over de kernwaarden van het notariaat: 
rechtszekerheid, autonomie en 

 maatschappelijke verantwoordelijkheid. 
Afgelopen maand hebben we die waarden 
uitgewerkt in een notitie voor de leden 
raad. We hebben subwaarden benoemd 
en daarbinnen concrete thema’s, die 
centraal kunnen staan in het beleid.’

Brongerichtheid

‘Binnen de kernwaarde rechtszekerheid 
hebben we brongerichtheid als concreet 
thema benoemd. Daarmee bedoelen we 
dat de maatschappelijke betekenis van 
het notariaat groter kan zijn als de notaris 
in een eerder stadium bij de totstand
koming van rechtshandelingen betrokken 
raakt. Door monopolieposities dreigen  
we soms een beetje van de adviserende  
rol af te raken. Terwijl onze kracht juist op 
het intellectuele vlak ligt. We beoordelen 
of de belangen van partijen in evenwicht 
zijn, of de wilsovereenstemming zuiver  
is, of aan de formaliteiten is voldaan.  
Daar ligt de kern van ons vak. Bij de 
 registratie van akten worden wij steeds 
meer gehol  pen door de techniek, via 
 digitalisering. Maar bij het beoordelen  
of er geen sprake is van misbruik van 
omstandigheden, dwaling, bedrog of 
dwang, speelt de computer geen enkele 
rol. Dat is aan de notaris.’

oVerheidstAAK

‘Natuurlijk mag je je als notaris onder
scheiden door de prijs. Het is van belang 
dat je marktgericht bent en dat je winst 
maakt, anders kun je als kantoor niet 
bestaan. Maar we moeten voor ogen 
houden dat het notariaat de maatschappij 
dient. De notaris heeft een overheidstaak. 
Hij verkoopt geen producten, maar 
adviseert zijn cliënten op de juiste 
manier. Het gaat te ver als het behalen 
van winst een autonoom doel van de 
notariële dienstverlening wordt. Daarvoor 
is het te veel een ambt. Enige behoudend
heid als het gaat om de commercie  
past de notaris.’ 

Daniël Westerhuis volgde zijn vader op als notaris in Gouda.  
Hij is voorzitter van de ring Den Haag en lid van de nieuwe 
 ledenraadscommissie Versterking Kernwaarden notariaat. 
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‘Onze kracht ligt juist  
op het intellectuele vlak’
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